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Snabbare besvarande av motioner 
 

Enligt Kommunfullmäktiges arbetsordning § 12 ska kommunstyrelsen ”senast under april 

månad varje år lämna fullmäktige en redovisning över de motioner som kommit in till 

fullmäktige t.o.m. året dessförinnan och som inte slutligt behandlats av fullmäktige.”   

 

Senaste detta skedde var det en dyster läsning av hur lång tid många motionärer får vänta 

på att få sina beslutsförslag behandlade. Någonstans i beredningsprocessen verkar det 

uppstå försening och flera motioner behandlas väldigt långsamt.  

 

För att mer effektivt och rättvist kunna behandla motioner inom en rimlig tidsram vill vi se en 

höjd ambitionsnivå från kommunstyrelsens sida vad gäller beredning av motioner till 

kommunfullmäktige.  

 

Med anledning av ovanstående yrkar Vänsterpartiet på  

 

att kommunstyrelsen antar som ambition att bereda motioner och överlämna dem till 

fullmäktige för beslut inom ett år från det att motionen lämnats in till fullmäktige. 

 

 

 

Tobias Smedberg (v)  

 


